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PROTOKÓŁ 

obrad XXXII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 24 czerwca 2021 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1255 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 14 

Radni nieobecni  - 1 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXXII 

sesji zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. Powitał wszystkich uczestników. 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami. 

4. Zapytania, wolne wnioski. 

5. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Miłakowie w sprawie 

przygotowania służb bezpieczeństwa do okresu letniego. 

6. Debata nad Raportem o stanie gminy Miłakowo za 2020 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa wotum zaufania za 2020 r.; 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2020 r.; 

c) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 r. po zapoznawaniu się z: 

➢ sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 2020 r.; 
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➢ sprawozdaniem finansowym; 

➢ informacją o stanie mienia gminy Miłakowo; 

➢ opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, Zespołu Zamiejscowego w 

Elblągu; 

➢ stanowiskiem Komisji Rewizyjnej. 

d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miłakowo w roku 

szkolnym 2021/2022; 

e) sprzedaży mienia komunalnego; 

f) sprzedaży mienia komunalnego; 

g) sprzedaż mienia komunalnego; 

h) sprzedaży mienia komunalnego; 

i) sprzedaży mienia komunalnego oraz wyrażenia zgody na obniżenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości wpisanej do rejestru 

zabytków; 

j) dzierżawy mienia komunalnego; 

k) powołania członka do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Miłakowie; 

l) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 

2021– 2035; 

m) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2021 rok. 

8. Interpelacje radnych. 

9. Zamknięcie obrad. 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

Ad. 3 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 29.04.2021 – 

24.06.2021; 

Burmistrza Miłakowa - przedstawił informacje z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa 

wg załącznika nr 2 do protokołu 

Ad. 4 Zapytania, wolne wnioski. 

Radna Hanna Walczyk zapytała czy rozmowa z Nadleśnictwem Dobrocin 

konkretnie dotyczyła drogi Roje – Stare Bolity.  

Burmistrz Miłakowa wyjaśnił, że rozmawiali o drodze Książnik-Stare Bolity 

oraz drodze i działkach na Osiedlu Leśnym w Boguchwałach. Obecnie są to 



 

3 

wstępne rozmowy, ale po dojściu do porozumienia przedstawi radnym na 

obradach sesji czy posiedzeniach komisji projekt do akceptacji.  

Radna Hanna Walczyk – droga Roje-Stare Bolity jest uczęszczana przez 

mieszkańców, którzy dojeżdżają do pracy.  

Radny Andrzej Nagraba poinformował, że odnośnie przekazania drogi w 

Boguchwałach były prowadzone rozmowy jeszcze w zeszłej kadencji, ale ze 

względu na zły stan drogi i dużego wkładu w jej remont, droga nie została 

przejęta. Gmina nie powinna ponosić dodatkowych kosztów na przygotowanie 

tej drogi do użytku. Skoro nadleśnictwo chce przekazać drogę, to najpierw 

powinno ją wyremontować i w dobrej mierze przekazać dla gminy. 

Ponadto skoro Miłakowo ma być miastem turystycznym, to należy zwrócić 

uwagę, aby ścieżki rowerowe były wytyczane przez lasy. 

Burmistrz Miłakowa – cenna wskazówka. Drogi gminne w lasach są w złym 

stanie, a gminy nie stać jest na ich wyremontowanie.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego 

punktu obrad. 

Ad. 5 Informacja Kierownika Posterunku Policji w Miłakowie w 

sprawie przygotowania służb bezpieczeństwa do okresu letniego. 

Kierownik Posterunku Policji w Miłakowie, Pan Krzysztof Zabłocki – 

poinformował, że na Posterunku Policji w Miłakowie pracuje pięciu policjantów. 

W codziennych służbach będzie się posiłkował pomocą Wydziału Prewencji z 

Komisariatu Policji w Morągu. Policjanci pełniący służbę mają coraz więcej 

zadań, w szczególności w godzinach popołudniowych, które mają na celu 

przestrzeganie ładu i porządku na terenie głównie miasta Miłakowa. Pomagają 

również w działaniach kryminalnych policjanci zespołu operacyjno-

rozpoznawczego Komisariatu Policji w Morągu. Służba ich jest nie widoczna z 

uwagi na to, że policjanci pełnią służbę w radiowozach nieoznakowanych w pełni 

umundurowani. Służb w okresie wakacyjnym będzie więcej. W rozmowach z 

Naczelnikiem Wydziału Prewencji Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji 

w Ostródzie ustalono, że w miarę możliwości sił i środków jakie posiadają w 

okresie wakacyjnym będą wspierać w zakresie kontroli ruchu drogowego na 

terenie Miłakowa. 

Na co dzień Posterunek Policji w Miłakowie współpracuje również z Strażą Leśną 

Nadleśnictwa Dobrocin. 
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Posterunek Policji w Miłakowie planuje więcej służb w okresie letnim w 

godzinach popołudniowych i nocnych, szczególnie w miejscach gdzie gromadzi 

się młodzież. Wzmożone kontrole w Parku Miejskim, na terenach kąpielisk.  

Wystąpił z apelem do radnych, aby rozważyć inwestycję rozbudowy monitoringu 

miejskiego na wjazdach do Miłakowa, w okolicach ronda, na Osiedlu Kolorowym. 

W przypadku gdy rada przychyliłaby się do wniosku to policja służy radą i 

pomocą w zakresie umiejscowienia kamer. 

Poprosił o pytania. 

Radny Roman Proć zapytał czy policja korzysta z dotychczasowego 

monitoringu miejskiego. 

Kierownik Posterunku Policji w Miłakowie, Pan Krzysztof Zabłocki – na 

co dzień jest to jedno z głównych narzędzi wykrywczej policji. Zwiększenie ilości 

tych kamer ułatwiłoby pracę. 

Przewodniczący Rady - w mieście pojawił się kierowca uprawiający szaleńczą 

jazdę na ulicach, stwarzając niebezpieczeństwo. 

Kierownik Posterunku Policji w Miłakowie, Pan Krzysztof Zabłocki -

problem nie dotyczy tylko Miłakowa. Policjanci zajmujący się rozpoznaniem, na 

bieżąco zbierają informację kto jakimi pojazdami się porusza. 

Przewodniczący Rady zapytał czy znani są Ci kierowcy. 

Kierownik Posterunku Policji w Miłakowie, Pan Krzysztof Zabłocki – tak, 

dzielnicowi na bieżąco rozpoznają sytuację. 

Przewodniczący Rady podziękował za informację. 

Ze względu na brak dalszych pytań, zakończono powyższy punkt. 

Ad. 6 Debata nad Raportem o stanie gminy Miłakowo za 2020 r. 

Burmistrz Miłakowa przedstawił raport o stanie gminy Miłakowo za 2020 r. 

Raport o stanie gminy Miłakowo za 2020 r. 

wg załącznika nr 3 do protokołu  

Przewodniczący Rady otworzył debatę. 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – w imieniu Klubu „Wspólnie dla Gminy 

Miłakowo” poinformowała, ze otrzymano kolejny Raport o stanie Gminy i 

kolejne niepokojące informacje na temat demografii w gminie Miłakowo. W 

okresie od stycznia do grudnia 2020 r. liczba mieszkańców zmniejszyła się o 71 
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osób, po czym krótko rozwinęła swoją wypowiedź. Zapytał czy Pan Burmistrz 

ma jakiś plan-wizję jak zachęć młode osoby do pozostania w Miłakowie i 

zatrzymania odpływu osób do innych miast. Za organem ponad połowa kadencji 

w związku z tym zapytała jakie decyzje podjął Burmistrz, aby poprawić sytuację 

młodych osób w Miłakowie, które z postulatów wypowiedzianych w okresie 

kampanii spotkały się z realizacją burmistrza. Zapytała dlaczego zaprzestał 

spotkań z młodymi ludźmi.  

Odniosła się również do wstępu Raportu, a mianowicie zapytała jakie są kierunki 

rozwoju gminy Miłakowo, w którą stronę gmina chce zmierzać. 

Zapytała jaką dokumentację przygotowuje gmina z myślą o kolejnych latach, 

czyli jakie dokumentacje są teraz przygotowane i jakie inwestycje gmina będzie 

realizować. 

Odniosła się do słów „będzie płynął strumień pieniędzy skierowanych na drogi 

gminne”. Każdy wie w jakim stanie są drogi gminne, teraz będzie nowy projekt 

droga Boguchwały – Książnik, która jest własnością powiatu. Zapytała dlaczego 

gmina musi dokładać do ww. drogi tak wiele pieniędzy, skoro jest to droga 

powiatowa, a nie gminna. Samorząd powinien skupić się na drogach gminnych, 

a powiat powinien w większym stopniu niż 50/50 dokładać do tych dróg. 

Ponadto na stronę facebook Klubu „Wspólnie dla Gminy Miłakowo” wpłynęło 

kilka pytań od mieszkańca które jest zobowiązana odczytać: 

1. Czy Pan Burmistrz czuje się odpowiedzialny za zmarnowanie dotacji 

unijnej na remont drogi powiatowej Boguchwały-Niebrzydowo Wielkie. 

2. Czy Pan Burmistrz uważa, że zatrudnienie Wiceburmistrza w gminie o tak 

małym budżecie jest konieczne. 

3. Czy pan Burmistrz uważa, że zakup przez niego nieruchomości w 

Ponarach odbył się zgodnie z prawem i nie jest w sprzeczności z 

zasadami etyki obowiązującej urzędników samorządowych. 

Burmistrz Miłakowa – demografia nie jest dylematem tylko Miłakowa, ale 

również całej Polski. Pieniądze, które wprowadził obecny rząd na Program 

500+, który miał przynieść poprawę demograficzną nie do końca pomógł. 

Wyjaśnił z czego wynikają zmniejszenia liczby mieszkańców, a mianowicie 

osoby mieszkające za granicą otrzymują informację, że zostaną podwójnie 

opodatkowani stąd te wymeldowania. Drugi powód to pandemia. 

W chwili obecnej gmina Miłakowo skupiła się na infrastrukturze, po jej 

rozwinięciu gmina chce składać i aplikować o kanalizację i drogi w 100% 
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dofinansowaniu. Prawdopodobnie pod koniec obecnego roku Marszałek 

Województwa ogłosi konkursy na 100% dofinansowaniu i gmina złoży projekty 

te które będzie posiadali.  

Objął urząd w sytuacji kiedy miała przygotowane projekty, ale na zaś wielkich 

projektów nie miała. Te które były musiał zmieniać, urealniać. 

Ludzie liczą koszty, ponieważ państwo podwójne opodatkowanie. To są liczby 

realne… 

Odnośnie strategii odpowiedział, że wcześniejsza strategia przestała 

funkcjonować, w dodatku w okresie pandemii, gdzie nie można się spotykać z 

mieszkańcami. Ma nadzieję, że jeszcze w tym roku ta strategia powstanie i 

wspólnie z mieszkańcami zapisane zostaną pomysły.  

Odnośnie dokumentacji odpowiedział, ze są przygotowane. Gmina w między 

czasie musiała dorobić dokumentację kanalizacyjną na Warkałki, bo była 

przygotowana tylko dokumentacja na wodociąg. 

Odnośnie dróg gminnych – jako burmistrz zastał w takim stanie drogi gminne. 

Teraz powiły się możliwości kiedy gmina może pozyskać pieniądze na drogi. W 

sprawie dofinansowania starostwa na drogę powiatową dodał, że w pierwotnym 

porozumieniu ze starostą było szacowane, że gmina dołoży do inwestycji 25%. 

W rozstrzygnięciu okazało się że dofinansowanie tej drogi to 65% i jest 35% do 

podziału pomiędzy Starosta a gminą Miłakowo. Dawno nie było takiej inwestycji 

drogowej. W programie Nowy Ład również jest możliwość uzyskania 100% 

dofinansowania. 

Nie zapomina o jakości dróg gminnych, ale żeby dofinansować do drogi muszą 

być pieniądze, a radni nie podnieśli podatków od nieruchomości nawet o 

inflację. 

W odpowiedzi na wnioski mieszkańca: 

1. Droga Boguchwały- Niebrzydowo jest to droga mniej istotna dla gminy 

niż Boguchwały Książnik, gdzie gmina musiałaby dofinansować w 

wysokości 3,5 mln zł. Nie mówi, że ta droga nie zostanie zrobiona w tym 

momencie nie było stać gminy na jej wykonanie. Warunki jakie zostały 

postawione były dla gminy Miłakowo nie do przyjęcia. 

2. Odnośnie zatrudnienia Wiceburmistrza - jest potrzebna osoba na jego 

zastępstwo, a ponadto przejął obszar oświaty. Wynagrodzenie zastępcy i 

burmistrza razem jest i tak mniejsze od wynagrodzenia poprzednika. 
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3. Zakup nieruchomości w Ponarach – był przesłuchiwany przez policję na 

zlecenie Prokuratury w sprawie Ponar, ale sprawa została umorzona przez 

Prokuraturę. Uważa, ze w tej sprawie jest pokrzywdzony i nie ma sobie 

nic do zarzucenia. 

Przewodniczący Rady odnośnie stanu dróg dodał, że w 2018 r. były trzy 

projekty na trzy drogi gminne nie można mówić że nic nie było robione. 

Wiadomo, ze dróg gminnych jest dużo, ale po trochę można je robić. Wcześniej 

Burmistrz wspomniał, ze z tzw. „resztówek” będzie możliwość pozyskać środki, 

w związku z tym zapytał czy gmina jest przygotowana (posiada dokumentacje) 

na przystąpienie do konkursu. 

Burmistrz Miłakowa skoro gmina ma 50 km dróg gminnych to nie jest stać 

gminy na wykonanie dokumentacji na nie wszystkie, natomiast na część mamy i 

będziemy aplikować. 

Przewodniczący Rady zapytał na jakie drogi są przygotowane dokumentacje. 

Burmistrz Miłakowa. – ul. Okrężna, Mazowiecka, Topolowa, Prusa, wyjazd na 

Miejski Dwór. 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy oprócz dokumentacji na infrastrukturę 

drogą są wykonane inne dokumentacje. 

Odniosła się do kwestii podatków, bo ten temat wraca. To, że rada nie podniosła 

podatku od nieruchomości było odezwem na to, że rada nie chciała różnicować 

społeczeństwa. ponieważ nie chcieli różnicować mieszkańców. 

Odniosła się również do kwestii finansowania drogi Boguchwały-Książnik, rada 

nie słyszała wcześniej na temat rozmów prowadzonych w starostwie. Rada nie 

ma wpływu na decyzje burmistrza, ponieważ rada dowiaduje się o wszystkim na 

samym końcu. 

Kluczowym zadaniem realizowanym przez MOPS jest przeciwdziałanie 

wykluczeniu społecznemu na terenie gminy Miłakowo, a mianowicie chodzi o 

osoby niepełnosprawne. Zapytała czy prócz przystąpienia do programu 

Alternatywny Samorząd czy gmina podjęła jakieś inne działania. Czy gmina 

rozważa podjęcie formę aktywności – Warsztaty Terapii Zajęciowej. 

Burmistrz Miłakowa – śledził decyzje sąsiadujących gmin w sprawach 

podatkowych. Gmina Miłakowo od wielu lat ma zamrożone podatki, a to jest też 

powód że gminy nie stać jest na wiele inwestycji, bo poziom podatków które 

gminy podniosły drastycznie podatki od nieruchomości.  
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Odnośnie negocjacji poinformował, że żadne negocjacje ze starostą nie były 

prowadzone. W gminie Morąg były finansowane drogi z samorządu na poziomie 

50/50 i dlatego w zeszłym roku były robione drogi w gminie Morąg. Gmina jest 

uzależniona od Starostwa a nie na odwrót. Przy 

Przewodniczący Rady uważa, że negocjacje się opłacają, ponieważ między 

innymi ul. O. Wł. Włodyki dzięki negocjacjom została zrobiona przy wkładzie 

własnym gminy 15 tys. zł, jak również skrzyżowanie drogi powiatowej ul 

Przemysłowej i ul Kopernika zrobiły tą inwestycję bez żadnej dotacji z gminy. 

Burmistrz Miłakowa oczywiście negocjacje się opłacają, bo droga wojewódzka 

w kierunku Morąga została wykonana przez województwo. 

Odnośnie osób niepełnosprawnych od wielu lat mieszkańcy korzystają … w 

Morągu na zajęcia terapii zajęciowej do Morąga. Gdzie infrastruktura jest 

przygotowana. Do tej pory nie było problemu, że osoby niepełnosprawne z 

terenu gminy Miłakowo dowożone są do Morąga. 

Radny Henryk Zalewa uważa, że nigdy na terenie gminy Miłakowo nie było 

robionych tylu inwestycji co obecnie. Należą się ukłony dla Burmistrza Miłakowa 

za obecne inwestycje. 

Wszelkie dotacje nie są dotacjami wolnymi, wszystkie są obwarowane. 

Ponadto był złożony wniosek, żeby zwolnić Spółkę od podatku od nieruchomości 

niestety rada nie podjęła uchwały i obecnie Spółka podnosi ceny wody. Uważa, 

że wspólne działania burmistrza i rady będą owocowały inwestycjami.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Skarbnik o przygotowanie informacji 

o ilości przydzielonych dotacji na przestrzeni lat kilku. Zapytał radnego jakie 

środki pozyskiwała gmina w latach 2000-2006. 

Radny Henryk Zalewa – nie prowadzi takich statystyk, dotacji unijnych nie 

było. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Anety Gołębiewskiej-Kądziela czy 

wówczas przed akcesją były możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych.  

Gołębiewska-Kądziela A. - trudno się wypowiadać w tej kwestii, ponieważ w 

latach 2000-2006 nie zajmowała się pozyskiwaniem środków z zewnątrz. 

Radny Andrzej Nagraba odniósł się do dyskusji w sprawie wysokości podatku 

od nieruchomości, ponieważ osobiście był wniosków dawcą niepodnoszenia 

podatków. 
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Odnośnie dróg powiedział, że rada chce wspierać burmistrza przy budowie dróg, 

ale rada dowiaduje się o inwestycjach od mieszkańców. Rada nie uczestniczy w 

żadnych rozmowach, czy negocjacjach.  

Ponadto gmina zadłuża się w szybkim tempie. 

Buristrz Miłakowa – rada gmina na część inwestycji musi zaciągnąć kredyt 

aby pokryć koszty inwestycji a po jej realizacji instytucja przydzielająca środki 

zwraca poniesione koszty. Wyjaśnił również na czym polega kredyt na 

wyprzedzające finansowanie. Inwestycje realizowane sa duże Z reguły 

wszystkie gminy …zadania ale gmina spłaci w ciągu roku, znaczną część w ciągu 

roku.  

Skarbnik Gminy gmina nie ma innych możliwości jak zaciąganie kredytów, by 

móc inwestować . Wyjaśniła również Nie ma górnej granicy… w zakresie 

zadłużenia . Od tego gmina ma WPF aby bezpiecznie się zadłużać w innej … 

byłaby negatywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Radny Józef Pełka – są w gminie Miłakowa… nie jest tak że młodzi ludzie chcą 

uciekać z Miłakowa … będzie kanalizacja w Gilginii.  

Podatki co roku był podnoszony o inflację dziwnym przypadkiem  

Podziękował dla Burmistrza co zostało zrobione na Warkałki i Osiedle. 

Przewodniczący Rady  

Radny Andrzej Nagraba walczył o te drogi, ponieważ Burmistrz Morąga nie 

dokłada do wszystkich inwestycji.  

Obecnie teraz … finansowane środki z budżetu zewnętrznego.  

Przewodniczący Rady  

Uwzględnić …określić rzeczywista liczbę … uwagi … 

Ogłoszono 15 min. przerwy.(12.00) 

Wznowiono obrady o 12.15. 

Ad. 7 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa wotum zaufania za 2020 r.; 

Przewodniczący Rady poinformował, że przed przerwą odbyła się debata nad 

Raportem o stanie gminy Miłakowo za 2020 r. Przystąpił do odczytania projektu 

uchwały, po czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 6 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, nie udzielenie Burmistrzowi Miłakowa wotum 

zaufania za 2020 r. 

  Uchwała Nr XXXII/198 /2021 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy za 2020 r.; 

Burmistrz Miłakowa przedstawił sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z 

wykonania budżetu w prezentacji. 

Prezentacja  

 stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

Sprawozdanie finansowe  

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 2020 r. 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2020 r. została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 199 /2021 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

c) udzielenia Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2020 r. po zapoznawaniu się z: 

• sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy Miłakowo za 

2020 r.; 
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• sprawozdaniem finansowym; 

• informacją o stanie mienia gminy Miłakowo; 

• opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej, Zespołu 

Zamiejscowego w Elblągu; 

• stanowiskiem Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały. 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – sprawozdanie finansowe to dokument 

spójny ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 r., które zostały 

przedstawione w punkcie wyżej przez burmistrza w prezentacji. 

Ponadto przedstawiła informację o staniu mienia komunalnego gminy Miłakowo. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Pan Henryk Kuszpit przedstawił 

wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Miłakowa z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinie Zespołu Zamiejscowego w Elblągu 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wydania opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miłakowa sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Miłakowo 

za rok 2020 oraz w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miłakowa 

za 2020 r. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miłakowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 r. 

została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 200 /2021 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Salę Narad opuścił Burmistrz Miłakowa.  

d) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miłakowo 

w roku szkolnym 2021/2022; 

Zastępca Burmistrza, Pan Krzysztof Żarnoch - omówił szczegółowo projekt 

uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego  

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia średniej 

ceny jednostki paliwa w Gminie Miłakowo w roku szkolnym 2021/2022 została 

podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 201 /2021 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Salę Narad opuścił radny Henryk Kuszpit. 

e) sprzedaży mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 202 /2021 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

f) sprzedaży mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 
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wg załącznika Nr 17 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 203 /2021 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

g) sprzedaż mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 204 /2021 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

h) sprzedaży mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 205 /2021 

wg załącznika Nr 22 do protokołu 
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i) sprzedaży mienia komunalnego oraz wyrażenia zgody na 

obniżenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości 

wpisanej do rejestru zabytków; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji 

zaproponowano bonifikatę w wysokości 1 %. Zapytał o inne propozycje 

bonifikaty. 

Ze względu na brak propozycji poddał pod głosowanie wniosek o udzielenie 1 % 

bonifikaty. 

Za” poparciem wniosku głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 

radny. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia 

komunalnego oraz wyrażenia zgody na obniżenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości wpisanej do rejestru zabytków została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 206 /2021 

wg załącznika Nr 24 do protokołu 

j) dzierżawy mienia komunalnego; 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówił 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 25 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie dzierżawy mienia 

komunalnego została podjęta. 
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Uchwała Nr XXXII/ 207 /2021 

wg załącznika Nr 26 do protokołu 

k) powołania członka do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Miłakowie; 

Przewodniczący Rady w związku z tym, że komisja dotychczas pracowała w 

niepełnym składzie (wg Statutu Gminy komisja liczy 5 członków) należy 

uzupełnić skład komisji. Na wspólnym posiedzeniu komisji stałych została 

zgłoszona kandydatura radnej Anety Machnyk, która wyraziła zgodę. 

Radna Aneta Machnyk potwierdziła. 

Przewodniczący Rady zapytał o inne kandydatury. 

Nie zgłoszono więcej kandydatur. 

W związku z powyższym zamknął listę i przystąpił do jej przegłosowania.  

W wyniku głosowania radni jednogłośnie przyjęli zamknięcie listy kandydatów. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod 

głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radny. Radna Aneta Machnyk nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 27 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powołania członka do 

składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłakowie została 

podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 208 /2021 

wg załącznika Nr 28 do protokołu 

l) zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo 

na lata 2021-2035; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z objaśnieniami dołączonymi do projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 

radnych. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 29 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2021-2035 została podjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 209 /2021 

wg załącznika Nr 30 do protokołu 

m)  zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2021 r.; 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do 

projektu. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po 

czym poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 

radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 31 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie 

gminy Miłakowo na 2021 r. została przyjęta. 

Uchwała Nr XXXII/ 210 /2021 

wg załącznika Nr 32 do protokołu 

Ad. 8 Interpelacje radnych; 

Radny Józef Pełka złożył interpelację w imieniu mieszkańców, którzy zgłosili 

się na dyżur radnych ze Stowarzyszenia O. Wł. Włodyki. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXXII sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował:      Przewodniczył: 

Insp. ds. Obsługi Rady   Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć    (-) Michał Boczulak 


